

Protokoll fört vid möte med styrelsen för SPF Seniorerna Romele**den 2 februari 2026 i Genarp**

Närvarande: Kent Persson, Eva Ingvarsdotter Larsson, Gertrud Trulsson, Hans Andersson, Alf Jivéke, Karin Nilsson, Sivert Gardell, Kenth Persson

Ej närvarande: Roland Bengtsson

1. **Ordf Kent P** hälsade alla välkomna till dagens möte och **förklarade mötet öppnat.** Gertrud Trulsson går in som ordinarie ledamot i stället för Roland Bengtsson.
2. **Hans Andersson valdes att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.**
3. **Dagordningen godkändes.**
4. **Föregående protokoll:** som svar på en fråga från föregående protokoll kunde Karin N meddela att det på nyårsfesten deltog ca 40% icke medlemmar. Styrelsen beslöt att till kommande nyårsfester ska icke medlemmar betala en högre deltagaravgift. Ekonomiskt gick festen med ett litet överskott. Alf J delar ut en broschyr om Ofrivillig ensamhet. Detta bör tas upp på vår Romeleträffar. Vi bör uppmana deltagarna att ta med personer de känner som sitter ensamma hemma och behöver komma ut. Vi bör också samarbeta med PRO för att ibland ordna gemensamma evenemang för denna grupp. Vi kan också ta hjälp av hemtjänsten och kyrkan i detta arbete. **Protokollet godkändes.**
5. **N Ugglarp:** Ang att det skett skador på parkerade bilar på parkeringsplatsen under våra möten och fester beslutar styrelsen att bidra ekonomiskt med att förbättra belysningen. Gertrud T meddelar att Margareta Jonasson anmält att hon är intresserad att ansvara för att en grupp som spelar gåfotboll kan komma i gång. De kan hålla till i stora salen på tisdagseftermiddagar. Styrelsen kan hjälpa till att få i gång detta bla att kontakta bygdegårdens styrelse för godkännande. Ann-Marie Pettersson önskar ha en heldag som avslutning denna termin på sitt canastaspel. Karin Schöldt önskar att föreningen har bokcirklar. Hon kan tänka sig att leda en sådan grupp och att vara hemma hos varandra och inte på bygdegården. Sivert G kontaktar henne. Alf J gör en intresseanmälningslista.
6. **Resor:** Hans A meddelar att resan till Holland är inställd pga för många avhopp och inga nya resenärer. Det är bättre att satsa på endagsresor. Ett förslag till endagsresa är att besöka Örtofta slott och Pepparholmen. En julresa till Sölvesborg eller Övedskloster är ett annat förslag och som vi tidigare har nämnt att besöka Postpac Skurup tillsammans med ett besök flygmuseet utanför Skurup. Styrelsen föreslår ett besök i kalkbrottet i Limhamn och Pepparholmen till våren förslagsvis den 20 maj eller under v 21. Hans meddelar också att han har för avsikt att avsäga sig uppdraget som reseansvarig efter detta år så någon i styrelsen får vara beredd att ta på sig detta. Kenth P föreslår att vi kan göra ett studiebesök på Maxlab IV i Lund till hösten. Han har en kontakt där som är beredd att hjälpa oss. Detta ska tas

upp igen på nästa styrelsemöte. Alf J ska kolla om vi kan få göra ett studiebesök på Tetrapak i Lund.

7. **Medlemsfrågor:** Vi har nu 368 ordinarie medlemmar och 37 vänmedlemmar varav 7 ännu inte har betalat. Alf J skickar ut en påminnelse om årsmötet och att sista anmälningssdag är den 3 februari. Ingen revisor har anmält deltagande på årsmötet.
8. **Ekonomi:** Ingen revisor deltog på styrelsemötet därför får vi ingen rapport från dem. Kenth P går genom balansräkningen för 2025. Det egna kapitalet har ökat med ca 800 kr. Detta kunde ske tack vare gåva till föreningen på 10 000 kr annars hade det blivit ett stort underskott. Dansfesterna under året har också gått med överskott. Styrelsen förslår att vi till hösten satsar på lite dyrare underhållare för att på så sätt locka fler medlemmar till våra Romeleträffar. Kenths förslag till budget för 2026 får godkänt av styrelsen. När det gäller styrelsens förslag till medlemsavgift för 2027 får vi avvakta vad distriktet har för planer. Om de också ska höja sin del av medlemsavgifterna som förbundet nu har gjort måste vi baka in det i medlemsavgiften. Kent P kollar med Morten Kehler på distriktet. Förslaget är att vi ska föreslå årsmötet att höja medlemsavgiften till 320 kr för ordinarie medlem och 100 kr för vänmedlem om distriktet inte ska höja sin del.
9. **Hemsidan:** Allt fler besöker vår hemsida nu enl diagram som Alf J visar. Alf har fått frågan om vi kan dela ut medlemskort men nu ligger de digitalt och han kan inte som förut skriva ut flera och sedan dela ut. Eva I-L ska kolla om hon kan skriva ut medlemskort från medlemsregistret. Alf J planerar att ha IT-caféer i vår. Det är 4 personer som anmält intresse. Han har också deltagit i en kurs om AI. Man ska alltid vara noga och kolla upp fakta. AI kommer ofta med rena felaktigheter. Perplexity är ett AI-verktyg som alltid anger källan till sina fakta.
10. **Rapporter:** Birger Olsson har skickat ut ett e-brev till styrelsen där han vill veta vad vi kan ställa upp med på det evenemang som Träffpunkten i Veberöd anordnar tillsammans med olika frivilligorganisationer den 29 maj. Sivert G kan ordna bord och bänkar. Ska vi ha ett informationsbord? Ska vi bjuda på något? Vi kan ha ett bord med tak över. Detta får planeras mer under våren.
11. **Övriga frågor:** Den 7 oktober har danskommittén planerat en danskväll. Kent P kollar med bygdegården om det är ledigt då. Detta ska också samordnas med Skurups SPF så att det inte sammanfaller med deras danskväll. Sparbanken i Veberöd har ny chef som vill ha fortsatt samarbete med oss. Kent P ska kolla om de kan subventionera räkmackan på årsmötet. Kenth P meddelar att han begär gratis Swish till hösten. Alf J meddelar att Microsoft 365 höjer priset på sin verksamhet och deras Power Point försvinner. Detta skapar problem för de som ska skapa våra programblad eftersom de görs i Power Point. Man kan ladda ner Ashampoo eller LibreOffice i stället. De ska ha motsvarande program.
12. **Nästa Romeleträff** är årsmötet den 11 februari. Styrelsen går genom minneslistan och föredragningslistan för årsmötet som förberedelse. Hans A tänder ljusen under presentationen. Ljus, duk och blommor ska finnas på bordet. Birger Olsson går in som ersättare i styrelsen på 1 år i stället för Birgitta Ericsson. Styrelsen ska föreslå årsmötet att utöka antalet i

valberedningen till 4, 2 i Genarp och 2 i Veberöd. Ann-Marie Jarl har tackat ja till detta och Kent P ska fråga Bodil Bengtsson om hon kan åta sig detta i Genarp. Karin N köper blommor till borden och Roland B ordnar med blommor till bordet vid Parentationen och avtackningarna. Följande personer ska avtackas Karin N och Lise Lott Linde Olsson slutar som värdfolk, Eva Ingvarsdotter Larsson slutar i styrelsen, Claes Göran Olsson och Ann-Christin Sandell slutar som revisor och Bertil Johansson slutar som valberedning. Dagordningen för det konstituerande mötet gicks genom. Roland B ska tillfrågas om han kan stå kvar som vice kassör. Birger Olsson som ny ersättare ska tillfrågas om han kan vara vice sekreterare.

13. **Nästa styrelsemöte** är den 2 mars hos Karin N i Veberöd.

14. **Ordförande Kent P tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.**

Sekr Sivert Gardell

Justeras:

Ordf Kent Persson

Hans Andersson